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EΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                      ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ    

ΝΟΜΟΣ   ΚΥΚΛΑΔΩΝ                               Αρ. Πρωτ.:   

ΔΗΜΟΣ ΠΑΡΟΥ 

       Α ρ ι θ μ. Α π ό φ α σ η ς : 174 / 2013 

 

               Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

  

Από το Πρακτικό  11/2013 της Συνεδρίασης του Δημοτικού  Συμβουλίου  Πάρου  

 

Θ έ μ α: Παραχώρηση χώρου στον Εμποροεπαγγελαμτικό Σύλλογο Πάρου-

Αντιπάρου για τη διοργάνωση Πανκυκλαδικού Εμπορικού Φεστιβάλ 

Πάρου. 

Στην Πάρο σήμερα 24 Μαΐου 2013 ημέρα ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ και ώρα 19.00 ,́ το Δημοτικό 

Συμβούλιο Πάρου συνήλθε σε  δημόσια τακτική συνεδρίαση στο δημοτικό κτίριο πρώην 
Ξενοδοχείο «ΞΕΝΙΑ» ύστερα από την με αριθμό πρωτ. 6310/20-05-2013 έγγραφη 
πρόσκληση του Προέδρου του, που δημοσιεύθηκε στον ειδικό χώρο ανακοινώσεων του 
Δήμου Πάρου και επιδόθηκε με αποδεικτικό στους Δημοτικούς Συμβούλους και στον 
Δήμαρχο,  σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 (ΦΕΚ Α΄87) για 
την συζήτηση και λήψη απόφασης στo παρακάτω θέμα της ημερήσιας διάταξης.   

Πριν από την έναρξη  της συνεδρίασης αυτής διαπιστώθηκε από τον Πρόεδρο, πως 
υπήρχε νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι σε σύνολο 27 μελών παραβρέθηκαν 23 μέλη και 
ονομαστικά οι: 

 

Από τους Δημοτικούς Συμβούλους 

                     Π α ρ ό ν τ ε ς                                            Α π ό ν τ ε ς 

1.     Ακάλεστος Ευριπίδης                                  1.   Πετρόπουλος Βαζαίος 

2.     Αντιπαριώτης Δημήτριος                             2.    Ραγκούσης Ιωάννης 

3.     Αρκάς Αντώνιος (Αποχώρησε                     3.    Ροκονίδας Κωνσταντίνος (Προσήλθε 

        κατά τη συζήτηση του 17ου                                 κατά τη συζήτηση του 7ου θέματος 

        θέματος Η.Δ.)                                                     Ε.Η.Δ.) 

4.     Βελέντζας Φραγκίσκος                                 4.    Ρούσσος Ζαχαρίας 

5.     Γαβαλάς Στέφανος                                           

6.     Κάγκανη – Κορτιάνου Άννα                                         

7.     Καρατζάς Γεώργιος   

8.      Καστρουνής Σωτήρης                                       

9.     Κοντός Λουΐζος                                               

10.   Κουτσουράκης Παναγιώτης                            
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11.   Κωβαίος Μάρκος                                           

12.    Λουκής Γεώργιος                                        

13.    Μοστράτος Χρήστος    

14.   Μπαφίτης Γεώργιος (Αποχώρησε 

        κατά τη συζήτηση του 18ου  

        θέματος Η.Δ.)  

15.   Ξένος Γεώργιος   

16.   Πατέλης Άγγελος                                               

17.   Πρωτολάτη Γρηγορία   

18.   Ραγκούσης Νικόλαος 

19.   Ροκονίδας Κων/νος 

20.  Ρούσσος Παντελής   

21.  Τριβυζά – Φραντζή Μαρία 

22.   Φραγκούλη Μαρουσώ  

23.    Φραγκούλης Στυλιανός    

24.    Χανιώτη Μαρία 

 

Παρών ήταν και ο Δήμαρχος Πάρου κ.  Χρήστος Βλαχογιάννης. 

Στην  συνεδρίαση παραβρέθηκε η υπάλληλος του Δήμου Πάρου κ . Κυριακή Αλιπράντη 
για την τήρηση των πρακτικών.  

Παρών στη συζήτηση του θέματος με δικαίωμα ψήφου ήταν και ο Πρόεδρος της 
Δημοτικής Κοινότητας Πάρου  κ. Μ. Καλακώνας. 

           Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου κ. Κοντός Λουΐζος  ύστερα  από την διαπίστωση 
απαρτίας κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και εισηγήθηκε ως κατωτέρω το θέμα της 
ημερήσιας διάταξης. 

       Θέμα 14ο   : Η.Δ.                                                        Εισηγητής:  κ. Πρόεδρος                                                      

Ο Εμποροεπαγγελαμικός Σύλλογος Πάρου-Αντιπάρου στο υπ’ αρίθμ. 97/15-5-
2013 έγγραφό του αιτείται τη διάθεση χώρου για τη διοργάνωση του Πρώτου 

Πανκυκλαδικού Εμπορικού Φεστιβάλ Πάρου σε στεγασμένο χώρο 1.200 τ.μ. και άλλων 
200 τ.μ. για τις παράλληλες εκδηλώσεις και ημερίδες. Η διοργάνωση εκτιμάται να γίνει 
από 26 Ιουνίου έως 1 Ιουλίου και έχει στόχο να γίνει θεσμός με ανοδική πορεία 
προσφέροντας ειδικά οφέλη στην αγορά και την κοινωνία των νησιών των Κυκλάδων 
διότι: 

 Αποτελεί επιθετική απάντηση στην κρίση 

 Συντελεί στην ανύψωση του ηθικού της αγοράς περνώντας ένα μήνυμα 
αισιοδοξίας και ελπίδας κίνησης παρά τις αντιξοότητες. 

 Συντελεί στην τόνωση των συναλλαγών των επιχειρήσεων που λαμβάνουν 

μέρος στο φεστιβάλ. 

 Δίνει την ευκαιρία στους καταναλωτές να επιλέξουν προϊόντα και 
υπηρεσίες από τον τόπο τους καθ’ ότι ύστερα από μία εποχιακή εμπορική 
ή παραγωγική σεζόν υπάρχει ευκολότερα η δυνατότητα για τη σύναψη 
εμπορικών συναλλαγών. 
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 Αναζωογονεί την περιοχή στην οποία πραγματοποιείται διότι λόγω της 
προετοιμασίας των επιχειρήσεων που συμμετέχουν αλλά και της 
κινητικότητας των πολυάριθμων συνήθως επισκεπτών του Φεστιβάλ, 
κινούνται τμήματα της αγοράς όπως συνεργεία, ξενοδοχεία, συγκοινωνίες, 
καταστήματα εστίασης, γραφίστες, εκτυπώσεις κάθε είδους, Μ.Μ.Ε., 

προσδίδοντας προστιθέμενη αξία στον τόπο που το φιλοξενεί και το 
αναδεικνύει. 

 Κατά τη διάρκειά του θα λάβουν χώρα παράλληλες εκδηλώσεις όπως 
ημερίδες παριανής κουζίνας, προβολές, ομιλίες κ.λ.π. 

 Σε συνεργασία με ακτοπλοϊκές εταιρείες θα δοθούν εκπτωτικά πακέτα 

ταξιδίου-διαμονής. 

 Από το εισιτήριο των 2,00 € θα διατεθεί το ένα για την κάλυψη αναγκών 
του Κέντρου Υγείας. 

Η καταξίωση και η αναβάθμιση μιας περιοχής δημιουργείται από τον αριθμό 
και την ποιότητα των σημαντικών γεγονότων που συντελούνται, 
επαναλαμβάνονται και κυρίως θεσμοθετούνται σ’ αυτήν. 
Για τους παραπάνω λόγους ζητάει: 
1. Το χώρο του πρώην κοινοτικού κάμπινγκ από την Πέμπτη 20/6 έως την 

Τρίτη 2/7. 

2. Ο Δήμος να μισθώσει περίπτερο ώστε να υποστηρίξει και οικονομικά την 
προσπάθεια. Η δαπάνη είναι της τάξης των 2.000,00 €, ποσό που θα 
διατεθεί για την προβολή της διοργάνωσης. Στο χώρο αυτό θα προβληθεί 
το νησί μας στους επισκέπτες από την Τουριστική Επιτροπή, η 
ανακύκλωση κ.λ.π. 

3. Να διατεθεί η φιλαρμονική και το χορευτικό του δήμου για τις 

παράλληλες εκδηλώσεις. 
4. Παράλληλα να λειτουργήσει μικρό λούνα παρκ όπως το 

Δεκαπενταύγουστο και πάρκο κυκλοφοριακής αγωγής. 
5. Να δοθεί χώρος για την τοποθέτηση είκοσι πανό banners σε διάφορες 

τοποθεσίες επιλογής του Δήμου. 
6. Την υποστήριξη τεχνικών και άλλων υπηρεσιών του Δήμου και των 

Δ.Ε.Υ.Α.Π., Κ.Δ.Ε.Π.Α.Π. με την παραχώρηση γεννήτριας, την χρήση 
μηχανημάτων και συνεργείων αν απαιτηθούν. 

7. Η όλη εκδήλωση να τεθεί υπό την αιγίδα του Δήμου Πάρου. 
`Το Συμβούλιο της Δημοτικής Κοινότητας Πάρου με την υπ’ αρίθμ. 55/2013 

απόφασή του γνωμοδότησε θετικά για την παραχώρηση του χώρου του πρώην κοινοτικού 
κάμπινγκ στον Εμποροεπαγγελματικό Σύλλογο Πάρου-Αντιπάρου για τη διοργάνωση του 

Φεστιβάλ και αρνητικά για τη λειτουργία του Λούνα Παρκ στο συγκεκριμένο χώρο 
καθώς και όσον αφορά τον ανταποδοτικό χαρακτήρα έναντι του Δήμου. 

  Ο Πρόεδρος του Εμποροεπαγγελματικού Συλλόγου Πάρου-Αντιπάρου κ. Απ. 
Αλιπράντης είπε ότι πρόκειται για ένα μεγάλο γεγονός για την Πάρο το Πρώτο 
Πανκυκλαδικό Εμπορικό Φεστιβάλ Πάρου που φέρνει τα νησιά κοντά, κάποιους 
επαγγελματίες και τους Παριανούς. Θα είναι μία έκθεση με τα τοπικά προϊόντα για όσους 
δηλώσουν συμμετοχή και θα έχει παράλληλες εκδηλώσεις. Θα γίνει προσπάθεια να 

έρθουν επαγγελματίες και να έχουμε μία διαφορετική εικόνα του νησιού με στόχο την 
ανάπτυξη.  Θα γίνει προσπάθεια με τις παράλληλες εκδηλώσεις να βοηθηθούν οι 
επαγγελματίες. Η εκδήλωση είναι από 26/6 έως 1/7. Την Τετάρτη θα είναι τα εγκαίνια, 
την Πέμπτη θα γίνει ομιλία για την αξιοποίηση ενέργειας, την Παρασκευή θα γίνει 
ενημέρωση για το φορολογικό από τον κ. Μουζάκη, το Σάββατο μία ομιλία από τον 
Πρόεδρο της Συνομοσπονδίας κ. Κορκίδη με μεγάλη παράλληλη εκδήλωση, την Κυριακή  

μία παρουσίαση από το Επιμελητήριο της αιγαιοπελαγίτικης κουζίνας  και τη Δευτέρα θα 
κλείσει με νησιώτικη βραδιά. Ο χώρος που ζητείται είναι πίσω από το Ν.Ο.Π. Θα 
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συμμετέχουν 2-3 επιχειρήσεις από τη Νάξο με ποτά και λικέρ, από την Αμοργό άλλη μία 
με λικέρ, από την Τήνο άλλοι δύο με παραδοσιακά προϊόντα, είναι σε συζήτηση με 
κάποιους επιχειρηματίες από τη Σαντορίνη για τα παραδοσιακά προϊόντα  και από την 
Πάρο θα είναι το εμπορικό κομμάτι όπως για την κατοικία (κουφώματα, τζάκια) και 10 -
12 εκθέτες με παραδοσιακά προϊόντα. Ο χώρος θα είναι 1.200 τ.μ. στεγασμένου χώρου 
που θα στεγαστεί από μια εταιρεία και παράλληλα ένας άλλος χώρος 200 τ.μ. για τις 

εκδηλώσεις και θα υπάρχει και λούνα παρκ. Θα στεγαστεί με πανί. Ζητούν την 
παραχώρηση του χώρου με αντάλλαγμα ένα περίπτερο και να τεθεί υπό την αιγίδα του 
Δήμου. 

Ο κ. Πρόεδρος είπε ότι ο Δήμος δε θα μισθώσει περίπτερο θα του παραχωρηθεί 
έναντι του χώρου. 

Ο κ. Κ. Ροκονίδας ρώτησε αν ο Εμποροεπαγγελματικός Σύλλογος έχει πληρώσει 

το τίμημα της παραχώρησης χώρου πέρυσι την περίοδο του Δεκαπενταύγουστου. 
Ο Πρόεδρος του Εμποροεπαγγελματικού Συλλόγου απάντησε αρνητικά. 
Ο κ. Πρόεδρος διευκρίνισε ότι αυτή η οφειλή έχει βεβαιωθεί στη Δ.Ο.Υ. και ότι ο 

Εμποροεπαγγελματικός Σύλλογος μετά την ολοκλήρωση της διοργάνωσης υπέβαλε 
δεύτερο αίτημα που ζητούσε τη διαγραφή της οφειλής και δε συζητήθηκε γιατί δε γίνεται 
κάτι τέτοιο. 

Η κ. Γρ. Πρωτολάτη είπε ότι οι όροι της απόφασης του Δημοτικού Συμβουλίου 
για την παραχώρηση χώρου προκειμένου να λειτουργήσει Λούνα Παρκ καταπατήθηκαν 
όλοι και αυτός που έλεγε για ενιαίο ημερήσιο εισιτήριο για όλα τα παιχνίδια για να δοθεί 
η δυνατότητα στα παιδιά να διασκεδάσουν καθώς κάθε παιχνίδι είχε ξεχωριστό εισιτήριο 
και αυτός της ηχορύπανσης.  

Ο κ. Γ. Μπαφίτης πρότεινε ότι εφ’ όσον υπάρχει βεβαιωθέν ποσό 800,00 € να 

πληρωθεί πρώτα αυτό και μετά να του δοθεί χώρος όπως γίνεται με τα 
τραπεζοκαθίσματα. 

Ο κ. Κ. Ροκονίδας είπε ότι ενώ η απόφαση του δημοτικού συμβουλίου έλεγε για 
ενιαίο εισιτήριο ημερήσιο 15,00 € για όλα τα παιχνίδια δεν τηρήθηκε και χρειαζόταν ο 
καθένας ένα τσουβάλι λεφτά. Ο Εμποροεπαγγελματικός Σύλλογος ήταν μάνατζερ του 
λούνα παρκ. 

Ο κ. Απ. Αλιπράντης είπε ότι πέρυσι με το εμπορικό φεστιβάλ του 
Δεκαπενταύγουστου ο Εμμποροεπαγγελματικός Σύλλογος το έκανε με επιτυχία και 
μπήκε μέσα 2.500,00 € γι’ αυτό το λόγο δεν πληρώθηκε ως τώρα το ποσό. Για το λούνα 
παρκ δεν ξέρει αν τηρήθηκαν οι συμφωνίες. Το μανατζάρανε γιατί το θέλανε. Να μην  
ξαναφήσουν να έρθει. Τώρα ζητούν τέσσερα παιχνίδια. Δεν έχουν δυνατότητα ελέγχου. 
Για το νερό και το ρεύμα θα δουλέψουν με γεννήτρια του Δήμου και για το νερό με 

χημική τουαλέτα. Είναι παρούσα η Εταιρεία που θα στήσει την κατασκευή. 
Ο κ. Δήμαρχος επισήμανε ότι ούτε ο όρος να λειτουργεί η μουσική του λούνα  

μέχρι ορισμένη ώρα το βράδυ για να μην ενοχλεί τους περίοικους τηρήθηκε. Υπήρξαν 
παράπονα. 

Η κ. Λουτ Βαν Βόγκαρτ διαμαρτυρήθηκε για την παρουσία του λούνα παρκ στην 
περιοχή του πρώην κοινοτικού κάμπινγκ γιατί δημιουργούνταν πολύς θόρυβος με 

αποτέλεσμα να πλήττονται οι ξενοδοχειακές επιχειρήσεις που υπάρχουν στη περιοχή. 
Ζήτησε να μην επιλέγεται πάντα η ίδια περιοχή για τέτοιες δραστηριότητες που 
δημιουργούν θόρυβο εν μέσω τουριστικής περιόδου με αποτέλεσμα να καταστρέφονται 
οι επιχειρήσεις που λειτουργούν στον ίδιο χώρο.  Ο Εμποροεπαγγελματικός Σύλλογος 
αδιαφορεί για τις συνέπειες αυτών των ενεργειών στους επαγγελματίες της περιοχής. 

Ο κ. Παναγιώτης Αγαπητός, Εκπρόσωπος της Εταιρείας που έχει αναλάβει την 

κατασκευή και την επιμέλεια της έκθεσης  είπε ότι μια τέτοια προσπάθεια που θα κάνει 
καλό όχι μόνο στους επιχειρηματίες αλλά και σ’ όλο το νησί. Αναδεικνύει τον τόπο και 
τον κάνει να έχει και μια επικοινωνία με τα γύρω νησιά. Η προσπάθεια είναι να έρθει 
κόσμος και από άλλα νησιά. Δε θα έχουν όφελος μόνο οι επαγγελματίες που θα είναι 
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στην έκθεση αλλά και αυτοί που έχουν ενοικιαζόμενα δωμάτια, εστιατόρια κ.λ.π. Όταν 
γίνεται μία τέτοια εκδήλωση υπάρχει μία δυναμική δραστηριότητα που βοηθάει πολύ και 
τονώνει την τοπική οικονομία. Η προσπάθεια γίνεται για το σύνολο του τόπου. Είναι μία 
κατασκευή ευρωπαϊκών προδιαγραφών, καλαίσθητη εσωτερικά και εξωτερικά, γίνεται 
από ειδικευμένα συνεργεία, που έχουν στήσει πολλές φορές και λειτουργεί με ασφάλεια. 
Είναι μία τέντα 20μ. Χ 60μ. μήκος και ο φωτισμός. Κάλυψη αστικής ευθύνης θα έχει η 

έκθεση αλλά για το πιστοποιητικό πυρασφάλειας θα διερευνηθεί με την Πυροσβεστική.  
Ο κ. Δήμαρχος είπε ότι θα πρέπει να ληφθούν όλες οι απαραίτητες άδειες 

προκειμένου να λειτουργήσει νόμιμα όπως άδεια λειτουργίας, πιστοποιητικό 
πυρασφάλειας, ασφαλιστήριο συμβόλαιο, κάλυψη αστικής ευθύνης. 

Ο κ. Αγγ. Πατέλης είπε ότι είναι θετικός στην προβολή των τοπικών προϊόντων 
αλλά εξέφρασε τον προβληματισμό του για την τύχη των παριανών προϊόντων όταν 

έχουν να ανταγωνιστούν άλλα προϊόντα αναγνωρισμένα που θα διεισδύσουν στην αγορά. 
Δε συμφωνεί με την εγκατάσταση λούνα παρκ και πάρκου κυκλοφοριακής αγωγής.  

Ο κ. Ν. Ραγκούσης πρότεινε να βρεθεί κάποιος άλλος χώρος για τη λειτουργία της 
έκθεσης. 

Ο κ. Σ. Καστρουνής είπε ότι τέτοιου είδους εκδηλώσεις προωθούν τα συμφέροντα 
της τοπικής κοινωνίας όμως επειδή είμαστε τουριστικό νησί θα πρέπει να κοιτάμε και την 

εικόνα μας. Θα ψηφίσει λευκό διότι το Εμπορικός Σύλλογος δεν κάνει απολύτως τίποτα 
για τα μέλη του που προσβάλλουν την εικόνα αυτού του νησιού που θέλουμε να 
αναδείξουμε. Είναι ευθύνη του μέλη του να καταλαμβάνουν πεζοδρόμια πέρα από το 
νόμιμο και να εμποδίζουν πολίτες να κυκλοφορούν ελεύθερα και να τους αναγκάζει να 
κατεβαίνουν στον δρόμο με τα αυτοκίνητα να περπατήσουν . Αυτό είναι απαράδεκτο και 
ο Εμπορικός Σύλλογος δεν καλεί ποτέ τα μέλη του και δεν έχει κάνει συζήτηση γι’ αυτό 

το θέμα που προσβάλλει τους πολίτες και δυσφημεί το νησί. 
Η κ. Γρ. Πρωτολάτη είπε ότι το Πανκυκλαδικό Εμπορικό Φεστιβάλ είναι μία 

θετική πρωτοβουλία αρκεί να είχε οργανωθεί σωστά, να υπάρχει χρόνος να διαφημιστεί 
και στα υπόλοιπα νησιά για να ελπίζει η τοπική κοινωνία ότι θα έχει αντίστοιχα οφέλη 
από τα γύρω νησιά. Είναι δυνατός μέσα σε 26 ημέρες να προγραμματίσει κάποιος να 
επισκεφτεί την Πάρο για το Εμπορικός Φεστιβάλ; Aυτό θα πρέπει ένα χρόνο να το 

δουλέψει κανείς, να το οργανώσει σωστά, γιατί μιλάμε για προϊόντα που θα πωληθούν, 
για συνθήκες υγιεινής που πρέπει να τηρηθούν, να ληφθούν άδειες από τις αρμόδιες 
αρχές. Είναι δυνατός σε 26 ημέρες να στηθεί σωστά και οργανωμένα ένα τέτοιο εμπορικό 
φεστιβάλ που θα προβάλλει τα  προϊόντα των Κυκλάδων; Έχουμε κάνει ως τοπική 
κοινωνία εκείνες τις ενέργειες για την προβολή των τοπικών προϊόντων που αποτελεί 
αίτημα όλης της κοινωνίας διότι θα πρέπει να συνδεθεί το τοπικό προϊόν με τον 

τουρισμό; Αν μπορεί να οργανωθεί σωστά με τις απαραίτητες προδιαγραφές για να 
προβληθεί το νησί τότε ψηφίζει ναι. 

Ο κ. Κ. Ροκονίδας είπε ότι η πρώτη ένσταση έχει να κάνει με τον χρόνο 
διοργάνωσης διότι είναι ένας χρόνος που μπαίνουμε στην καρδιά της τουριστικής 
περιόδου και θα είχε νόημα αν συνέβαλε στην παράταση της τουριστικής περιόδου στο 
νησί μας και όχι να δημιουργεί προβλήματα κατά τον χρόνο που επισκέπτονται οι 

τουρίστες στο νησί. Οι γειτονικές επιχειρήσεις είναι αρνητικές γιατί τους δημιουργεί 
προβλήματα μία τέτοια ενέργεια. Θεωρεί την πρόταση ελλιπής. Το Δημοτικό Συμβούλιο 
θα έπρεπε να ξέρει στα 1.200 τ.μ. τι θα φιλοξενηθεί και δεν ξέρουμε. Η πραγματοποίηση 
μίας τέτοιας πρωτοβουλίας με τη συμμετοχή του δήμου είναι επικίνδυνη. Εδώ χρειάζεται  
να υπάρχει σαφής άποψη για το πώς θα εκπροσωπηθεί το νησί. Ψηφίζει κατά όταν 
πρόκειται να γίνει μία τέτοια προσπάθεια για να προβληθούν προϊόντα άλλων νησιών και 

τα τοπικά προϊόντα να μη βρίσκουν θέση πουθενά. Θα έπρεπε να υπάρχει μία 
ολοκληρωμένη πρόταση που να έλεγε θα εκτεθούν π.χ. δέκα προϊόντα εκ των οποίων ο 
τόπος θα έχει αυτή τη συμμετοχή. Υπάρχει μία οργανωμένη προσπάθεια για τη 
συμμετοχή των αγροτών και των παραγωγών του πρωτογενή τομέα;  
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Ο κ. Απ. Αλιπράντης είπε ότι δουλεύουν δύο χρόνια για την έκθεση, υπάρχουν 37 
ενδιαφερόμενοι με τη συμμετοχή και της Ένωσης Αγροτικών Συνεταιρισμών Πάρου Το 
Σάββατο η ημερίδα θα είναι με τη γραβιέρα της Πάρου. Η έκθεση θα είναι υπό την αιγίδα 
του Επιμελητηρίου Κυκλάδων, την Εθνική Συνομοσπονδία που θα φέρει μία ομάδα για 
την στήριξη των μικρομεσαίων επιχειρήσεων και θα έχει ένα περίπτερο που θα δέχεται 
επαγγελματίες που έχουν προβλήματα, φορολογικά, ασφαλιστικά, τα μισθώματα, τα 

τραπεζικά προβλήματα κ.λ.π. Οι υπόλοιπες εκδηλώσεις δεν έχουν οριστικοποιηθεί 
ακόμα. Μόνο τα τοπικά προϊόντα θα πωλούνται τα υπόλοιπα θα λειτουργούν ως έκθεση. 
Οι επαγγελματίες αποφάσισαν για τον χρόνο. 

O κ. Μ. Κωβαίος είπε ότι η τόνωση της επιχειρηματικότητας σε μια τέτοια 
περίοδο ίσως συμβάλλει στο να ξεπεράσει ο επιχειρηματίας κάποια από τα προβλήματά 
του. Χρειάζεται ένας σοβαρός προγραμματισμός για ένα πρωτόγνωρο για το νησί 

γεγονός. Ο τουρίστας θα δει προϊόντα παριανά αλλά και των άλλων Κυκλάδων και θα 
υπάρχει ανταλλαγή τεχνογνωσίας μεταξύ των επαγγελματιών. Και οι ντόπιοι κάτοικοι θα 
έχουν τη δυνατότητα να δουν ζωντανά προϊόντα που έβλεπαν ίσως μέσω διαδικτύου. 
Αυτό το φεστιβάλ πρέπει να γίνει αλλά δε θα πρέπει να επιβαρύνεται ηχητικά και οπτικά 
ο γείτονας. Να δοθεί ο χώρος σε τέτοια θέση που να μην επιβαρύνεται κανένας πολίτης 
εκτός αν υπάρχει κάποιος άλλος χώρος που μπορεί να γίνει. 

Ο κ. Γ. Μπαφίτης είπε ότι να γίνονται τέτοια γεγονότα είναι θετικό αλλά θα 
έπρεπε ένα μήνα πριν να έχουν οργανωθεί όλα πλήρως. Δεν έχει την άδεια ακόμα. Δεν 
υπάρχει οργάνωση. Αυτοί οι πέντε επιχειρηματίες που αναφέρθηκαν δεν είναι όλες οι 
Κυκλάδες. Ο όρος Πανκυκλαδικό δεν ισχύει, γιατί εδώ μιλάμε για μία παρέα. Η οφειλή 
του Εμποροεπαγγελματικού Συλλόγου που βεβαιώθηκε είναι σημαντική γιατί τα 
βεβαιωθέντα μετά από 4-5 χρόνια γίνονται διαγραφέντα. Θα δεχτεί με τον όρο ότι πρώτα 

θα πληρώσει ότι οφείλει. Προτιμάει να γίνει το Σεπτέμβριο και οργανωμένα παρά τώρα 
και πρόχειρα. 

Η κ. Μ. Χανιώτη συμφώνησε ότι η περίοδος για την οποία μιλάμε δεν είναι 
απόλυτα σωστή. Η πρωτοβουλία για τη διοργάνωση ενός τέτοιου φεστιβάλ στην Πάρο 
είναι πολύ σημαντική. Αν οργανωθεί σωστά κι εξέφρασε την πεποίθηση ότι τα μέλη του 
Συλλόγου έχουν κάνει πολύ καλή δουλειά και θα προβάλλει το νησί. Ο σκοπός είναι και 

οι δικές μας επιχειρήσεις να γίνουν ανταγωνιστικές στην αγορά. Θα γίνει ανταλλαγή 
τεχνογνωσίας και θα ωφεληθούν και οι επαγγελματίες και οι διοργανωτές και γενικότερα 
το τουριστικό κομμάτι του νησιού. Ο τρόπος παρουσίασης και η εικόνα πρέπει να είναι η 
δέουσα αλλά αυτό εξαρτάται από τον Εμπορικός Σύλλογο και στόχος είναι να γίνει 
θεσμός. Το στοίχημα είναι να γίνει όσο το δυνατό καλύτερα η ανάδειξη των προϊόντων 
πρώτα και του νησιού γενικότερα. Και εκείνη είχε υποστηρίξει ότι καλύτερη περίοδο 

ήταν ο Σεπτέμβριος για την παράταση της τουριστικής περιόδου, ο Ιούνιος δεν είναι 
θετικός αλλά οι επαγγελματίες δε συμφώνησαν. Αν ο στόχος είναι η επέκταση της 
τουριστικής περιόδου θα πρέπει να γίνει το Σεπτέμβριο και για την καλύτερη οργάνωση 
του φεστιβάλ γιατί ο χρόνος δεν είναι επαρκής και συνέστησε να το ξανασκεφτεί ο 
Εμποροεπαγγελαμτικός Σύλλογος. 

Η κ. Μ. Τριβυζά επισήμανε ότι από 3 έως 6 Ιουλίου θα πραγματοποιηθεί το 

Φεστιβάλ Άρτου από την Κ.Δ.Ε.Π.Α.Π. που αφορά τον άρτο και όσα τον συνοδεύουν. 
Είναι μία προσπάθεια ανάδειξης των προϊόντων που ξεκινάει φέτος και είναι μία αρχή. 
Θα ξεκινήσουν να δουλεύουν και οι ανεμόμυλοι που έχουν τελειώσει και θα πρέπει να 
στηριχτεί. 

Η κ. Α. Κάγκανη είπε ότι με όλες τις πρωτοβουλίες που έχουν να κάνουν με τον 
τουρισμός και την ανάδειξη των τοπικών προϊόντων είμαστε όλοι σύμφωνοι. Η 

Κ.Δ,.Ε.Π.Α.Π. σε συνεργασία με την Τουριστική Επιτροπή αποφάσισαν να κάνουν κάτι 
για τα τοπικά προϊόντα φέτος και το δουλεύουν εδώ και ένα χρόνο, είναι όλα 
ολοκληρωμένα για να γίνει  3-6/7 στην πλατεία Μαντώς Μαυρογένους με το καλύτερο 
προϊόν με το ψωμί, τα παξιμάδια και τα συνοδευτικά του μέλι, λάδι κ.λ.π. Έχουμε τους 
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καλύτερους φούρνους των Κυκλάδων. Θα γίνουν παράλληλες εκδηλώσεις και στη 
Μάρπησσα, στις Λεύκες κ.ά. Ξεκινάμε φέτος με το ψωμί που είναι το νησί της θεάς 
Δήμητρας και του χρόνου για το κρασί κ.λ.π. Αυτό που κάνει ο Εμποροεπαγγελματικός 
Σύλλογος είναι πολύ σπουδαίο αλλά όχι αυτή την περίοδο που είναι τουριστική και 
ενοχλούνται οι γύρω επιχειρήσεις. Με τόσο κόσμο θα επιβαρυνθεί η περιοχή.    

Ο κ. Μ. Καλακώνας συνεχάρη τον Εμποροεπαγγελματικό Σύλλογο για την 

πρωτοβουλία του, είναι σύμφωνος με την παραχώρηση του χώρου με την προϋπόθεση ότι 
θα διαθέτουν όλες τις απαραίτητες άδειες για τη λειτουργία του φεστιβάλ. Η κίνηση του 
δρόμου στην περιοχή γίνεται καθ’ όλο το 24ωρο δεν ενοχλεί και ενοχλεί το λούνα παρκ 
που λειτουργεί σε ώρες που δεν είναι κοινής ησυχίας γιατί δεν έχουν όλα τα παιδιά τη 
δυνατότητα να πάνε στην Αθήνα σε λούνα παρκ. Kαλά έκανε ο Δήμος και το επέτρεψε 
για να διασκεδάσουν τα παιδιά. Σε αυτή την περίπτωση το Συμβούλιο της Δημοτικής 

Κοινότητας γνωμοδότησε αρνητικά διότι μιλάμε για τουριστική περίοδο και θα 
μπορούσαν να γίνουν άλλες εκδηλώσεις εκτός από λούνα παρκ στην έκθεση. 

Ο κ. Δήμαρχος είπε ότι δεν έχουμε όλη την ίδια ενημέρωση. Πριν από λίγο καιρό 
ο κ. Αλιπράντης τον ενημέρωσε για την εκδήλωση. Οι προβληματισμοί που ακούστηκαν 
έγιναν με καλή πρόθεση και δε θα πρέπει να μας αφήνουν αδιάφορούς. Θα πρέπει ότι 
παρουσιάζεται να προετοιμάζεται καλά και ότι γίνεται σ’ ένα νησί το χαρακτηρίζει. Γι’ 

αυτό μας αφορά και μας ενδιαφέρει να γίνει όσο το δυνατόν καλύτερα. Γιατί και ο 
επιχειρηματίας που θα έρθει από άλλα νησιά θα φύγει από δω και θα μιλάει όχι για το 
φεστιβάλ που έκανε ο Εμποροεπαγγελματικός Σύλλογος αλλά για το φεστιβάλ της 
Πάρου. Ο Εμποροεπαγγελματικός Σύλλογος περνάει μία δύσκολη περίοδο όπως όλοι μας 
όπως ο ξενοδόχος, αυτός που έχει τα ενοικιαζόμενα δωμάτια κ.λ.π. Λογικός είναι σε μία 
δύσκολη περίοδο να δείχνουμε αισθήματα αλληλεγγύης δηλ. να βοηθάει ο ένας τον 

άλλον έτσι ώστε να μην πλήττεται ο ένας και να ωφελείται ο άλλος. Γι’ αυτό θα πρέπει να 
ληφθούν υπόψη όσα είπε η κα Λουτ και να οριστεί ένα ωράριο που θα τηρείται. Ο Δήμος 
δε θέλει να πάρει έσοδα από την χρήση του χώρου όμως για το λούνα παρκ θέλει ο Δήμος 
τα παιδιά της Πάρου που δεν έχουν τη δυνατότητα να πάνε στην Αθήνα, θέλει ο Δήμος 
να πάνε με τα λιγότερα έξοδα. Η Πάρος σηκώνει όσες εκδηλώσει θέλει αρκεί να 
οργανωθούν σωστά. Αυτό που από πέρυσι ετοιμάζει ο Εμποροεπαγγελματικός Σύλλογος 

είναι μία πολύ καλή πρωτοβουλία αρκεί να ληφθούν όλα τα απαραίτητα μέτρα και 
κυρίως η άδεια λειτουργίας. Διότι είναι άλλο η χρήση χώρου και άλλο η άδεια 
λειτουργίας. Αν θεωρεί ο Σύλλογος ότι όλα αυτά είναι εξασφαλισμένα τότε είναι θετικός 
να γίνει με όσα αναφέρθηκαν για το λούνα παρκ. 

Ο κ. Πρόεδρος έθεσε σε ψηφοφορία τις παρακάτω προτάσεις: 
1. Παραχώρηση της χρήσης 1.400 τ.μ. δημοτικού χώρου στο πρώην κοινοτικό 

κάμπινγκ στα Λιβάδια Παροικίας ακριβώς πίσω από τις εγκαταστάσεις του Ν.Ο.Π. για τη 
μικρότερη δυνατή όχληση των γειτνιαζουσών επιχειρήσεων  στον Εμποροεπαγγελματικό 
Σύλλογο Πάρου-Αντιπάρου για τη διοργάνωση του Πρώτου Πανκυκλαδικού Εμπορικού 
Φεστιβάλ Πάρου, με αντάλλαγμα την παραχώρηση ενός περιπτέρου στο Δήμο για την 
προβολή του νησιού. 

2. Η λειτουργία ή όχι του λούνα παρκ. 

Ο κ. Κ. Ροκονίδας είπε ότι πέρυσι η πρόταση του Εμπορικού Συλλόγου 
στηρίχτηκε ένθερμα απέναντι στην πρόταση για τη συνέχιση του πανηγυριού όπως 
γινόταν παλαιότερα. Ο λόγος που τοποθετείται έτσι και τον κάνει επιφυλακτικό είναι ο 
χρόνος πραγματοποίησης της δράσης αυτής καθώς και ο χρόνος δεν επαρκεί για την 
οργάνωσή της. 

Το Δημοτικό Συμβούλιο 

 
έχοντας υπόψη  την παραπάνω εισήγηση ,  τις διατάξεις των  άρθρων  65, 67, 69  και  80 
του Ν.3852/2010,  του άρθρου 75, 185 του Ν. 3463/2006, τα στοιχεία του σχετικού 
φακέλου και μετά από διαλογική συζήτηση, 
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Αποφασίζει κατά πλειοψηφία,   

 

 Εγκρίνει την παραχώρηση της χρήσης 1.400 τ.μ. δημοτικού χώρου στο πρώην 
κοινοτικό κάμπινγκ στα Λιβάδια Παροικίας ακριβώς πίσω από τις εγκαταστάσεις του 
Ν.Ο.Π. για τη μικρότερη δυνατή όχληση των γειτνιαζουσών επιχειρήσεων στον 

Εμποροεπαγγελματικό Σύλλογο Πάρου-Αντιπάρου για τη διοργάνωση του Πρώτου 
Πανκυκλαδικού Εμπορικού Φεστιβάλ Πάρου, με αντάλλαγμα την παραχώρηση ενός 
περιπτέρου στο Δήμο για την προβολή του νησιού με την προϋπόθεση ότι θα ληφθούν 
όλες οι απαραίτητες από το νόμο άδειες λειτουργίας και ασφάλειας των επισκεπτών. 

Μειοψήφισααν οι κ.κ. Κ. Ροκονίδας, σ. Καστρουνής, Αγγ. Πατέλης, Γρ. 
Πρωτολάτη, Γ. Καρατζάς, Γ. Ξένος, Γ. Μπαφίτης, Α. Κάγκανη που ψήφισαν παρόντες 

και ο κ. Ν. Ραγκούσης που καταψήφισε για τους λόγους που αναφέρθηκαν στην εισήγηση 
του θέματος. 

 
Αποφασίζει ομόφωνα 

 

Απορρίπτει τη λειτουργία λούνα παρκ στον παραχωρούμενο χώρο. 

 
Η απόφαση αυτή έλαβε αύξοντα αριθμό 172/2013. 

Ύστερα  από την εξάντληση των θεμάτων λύθηκε η συνεδρίαση. 

Σε επιβεβαίωση των παραπάνω συντάχθηκε το  πρακτικό αυτό και υπογράφεται ως 
κατωτέρω. 

 Ο Δήμαρχος   Ο Πρόεδρος            Τα μέλη  

       (Τ.Υ.)                         (Τ.Υ.)                       (Τ.Υ) 

  Βλαχογιάννης Χρήστος Κοντός Λουΐζος      Aκάλεστος Ευριπίδης 

                                                                                          Αντιπαριώτης Δημήτριος  
        Αρκάς Αντώνιος 
                                                                                          Βελέντζας Φραγκίσκος  
        Γαβαλάς Στέφανος 
                                                                                          Κάγκανη-Κορτιάνου Άννα 
        Καρατζάς Γεώργιος 

                                                                                          Καστρουνής Σωτήρης 
                                                                                          Κουτσουράκης Παναγιώτης 

   Κωβαίος Μάρκος  
  Λουκής Γεώργιος 

        Μοστράτος Χρήστος 
                                                                                                Μπαφίτης Γεώργιος 

                                                                                                Ξένος Γεώργιος 
                                                                                                Πατέλης Άγγελος 
        Πρωτολάτη Γρηγορία 

                                                                                          Ραγκούσης Νικόλαος 
                  Ροκονίδας Κωνσταντίνος 
                                    Ρούσσος Παντελής 

                                    Τριβυζά -Φραντζή Μαρία 
                                    Φραγκούλη Μαρουσώ 
                                    Φραγκούλης Στυλιανός           
                                    Χανιώτη Μαρία 
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                                     Για την ακρίβεια  
            Ο Δήμαρχος        Ο Πρόεδρος                                       

  
               
                        

    Βλαχογιάννης Χρήστος       Κοντός Λουΐζος – Παντελεήμων       
 


